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Z A P I S N I K 

S 17. SJEDNICE ŠKOLSKOGA ODBORA OSNOVNE ŠKOLE NIKOLE ANDRIĆA, 

VUKOVAR  KOJA JE ODRŢANA 

26.1.2015. GODINE U  13.10 SATI 

(sjednica se tonski snima putem diktafona te se zapis ĉuva) 

      Klasa: 003-06/15-01/02 

      Urbroj: 2188/02-83-15-1  

 

NAZOĈNI ĈLANOVI ŠKOLSKOG ODBORA :           NISU NAZOĈNI: 

                             

  1. Dalibor Rendulić                   1. Jasmina Jukić, opravdano 

  2. Martina Prpić-Kukuljica       2. Sanja Vukiĉević, opravdano 

3. Damir Kruljac         

4. Milenko Šljukić 

5. Igor Naletilić 

 

OSTALI NAZOĈNI: 1  Josipa Kotromanović Sauka, zamjenica ravnatelja 

   2. Anita Pinjuh, tajnica škole 

    

 

Sjednicom predsjedava Martina Prpić-Kukuljica predsjednica Školskog odbora. 

Sjednica se tonski snima. 

Predsjednica je konstatirala kako je na sjednici nazoĉna natpoloviĉna većina ĉlanova 

Školskog odbora, te se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Predsjednica je predloţila sljedeći  

 

 D N E V N I  R E D: 

 
1. Usvajanje zapisnika s 16. sjednice Školskoga odbora 

2. Suglasnost za zasnivanje radnog odnosa do 60 dana  

    - uĉitelj razredne nastave 

    - uĉitelj matematike 

    - uĉitelj fizike 

5. Razno 

 

Predloţeni dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

TOĈKA 1. 

Zapisnik s 16. sjednice Školskog odbora poslan je na e-mail ĉlanovima Školskog 

odbora. Na isti nema primjedbi i jednoglasno je usvojen. 

 

TOĈKA 2. 

 Budući je uĉiteljica Marica Jagetić otišla u mirovinu s 31.12.2014.g., a još nismo 

dobili suglasnost MZOS-a za popunjavanje radnog mjesta na neodreĊeno, te zbog odsutnosti 

uĉiteljice Gordane Dujmović, dana 12.1.2015.g. zasnovan je radni odnos do 15 dana s Ines 

Gojsović, SrĊanom Danilovićem i Marinom Sekulić. 

 Zbog potrebe kontinuiteta nastavnog procesa traţi se suglasnost za zasnivanje radnog 

odnosa s navedenim djelatnicima do popunjavanja radnih mjesta temeljem natjeĉaja (ili 

povratka odsutne djelatnice na rad), a najduţe do 60 dana. Temeljem pisanog prijedloga 

Školski odbor je jednoglasno dao suglasnost.  
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 TOĈKA 3. 

 Zamjenica informira nazoĉne o donaciji od Vukovarsko – srijemske ţupanije 

temeljem koje je pribavljeno 7 raĉunala. TakoĊer, od razlike materijalnih troškova kupili smo 

projekcijska platna i raĉunala, a planira se i kupnja kosilice za domare. 

 27.1.2015.g. Škola obiljeţava Školsku slavu, te se pozivaju ĉlanovi Školskog odbora 

na priredbu i domjenak. 

Daljnjih pitanja, prijedloga i informacija nije bilo, te je sjednica završena u  13.20 sati. 

 

 

 

ZAPISNIĈAR:                                                     PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA:                                                                 

Anita Pinjuh                                                         Martina Prpić-Kukuljica    

   

 


